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Статья содержит краткую характеристику нарушений требований законодательства РФ в сфере образования, 
выявляемых в деятельности муниципальных образовательных учреждений Курской области при осуществлении 
государственного контроля (надзора) в сфере образования и лицензионного контроля за образовательной дея-
тельностью, а также мер, принимаемых комитетом образования и науки Курской области по результатам кон-
трольно-надзорных мероприятий.
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The article contains a brief description of violations of requirements of the legislation of the Russian Federation in the 
field of education identified in the activities of municipal educational institutions of Kursk region in the implementation of 
state control (supervision) in the sphere of education and licensing control over educational activities, as well as measures 
taken by the Committee of education and science of the Kursk region the results of Supervisory activities.
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